

Referat af Afd. 4's bestyrelsesmøde d. 14. juni 2018 kl. 14.00

Bestyrelsen: Glenn Leon Kure, Preben Orbe og Holger Pii

Pkt. 1.

Vi gennemgik udskriften fra markvandringen d. 31. maj 2018! Der var ingen indsigelser eller kommentarer fra bestyrelsen!

Pkt. 2.

Vi gennemgik de 5 menuforslag fra "Selma's " til beboermødet d. 11. sept. 2018 kl. 17.30 og blev enige om Buffet 2 til 189,- pr. kuvert! Dertil et glas rødvin/hvidvin eller en øl/sodavand!

Beboermødet er sat til kl. 19.00! Under beboermødet serveres der kaffe m/småkage og en øl/sodavand!

Pkt. 3.

Holger Pii spurgte, hvorfor ikke alle lejemål i afd. 4 havde udendørs vandhaner?

Det ønsker han svar på!

Pkt. 4

Vi drøftede desuden de nye køkkener/bad! Vi kunne godt tænke os at få en mere detaljeret orientering vedr. indretning m.m., da der jo i afd. 4 er 3 forskellige køkkenrum/bad!

Det var ønskeligt fra bestyrelsen, at få en gennemgang af hver lejemål med de ansvarlige for denne reovering, og at orienteringen er et forslag på dagsordenen til beboermødet!

Pkt. 5.

Preben Orbe ønskede at få klaring på, hvem der har vedligeholdelsen af skillevæg/skillehæk mellem lejeboligerne (på terrassen)?

Mødet sluttede kl. 15.15

Glenn Leon Kure